



أم القيوين للإستثمارات العامة
UMM AL QAIWAIN GENERAL INVESTMENTS

التاريخ : 05/11/2022

Executive Management Report for the first nine months period ended 30 Sept. 2022

تقرير الإدارة التنفيذية حول نتائج الأعمال لفترة التسعة أشهر الأولى المنتهية في 30 سبتمبر 2022

The company achieved a net profit of AED49,624,654.00 for the first nine months ended Sept. 30, 2022 against a net profit of AED41,866,218.00 during the comparison period of 2021. It should be noted that despite the significant challenges seen in the current market situation, Umm Al Qaiwain general Investments co. has been able to achieve strong economic growth in its operating, and net profits, the board stressed the importance of maintaining a pattern Profit growth and the important role played by its executive management by maintaining the growth of the company's business and investments, which ensures the achievement of the expectations of its shareholders through the regulations selected strategies aim at to achieving profits from its major operations and investments in securities and can summarize the results of the business as follows:

حققت الشركة أرباحاً صافية بلغت 49,624,654.00 درهم للأشهر التسعة الأولى المنتهية في 30 سبتمبر 2022 مقابل صافي ربح قدره 41,866,218.00 درهم خلال فترة المقارنة من عام 2021 حيث تجدر الإشارة بأنه وعلى الرغم من التحديات الكبيرة المشهودة في حالة السوق الحالية، تمكنت شركة أم القيوين للإستثمارات العامة من تحقيق نمو إقتصادي قوي في أرباحها التشغيلية الصافية، وأكد أعضاء مجلس الإدارة على أهمية الحفاظ على نمط نمو الأرباح والدور المهم الذي تقوم به إدارتها التنفيذية من خلال الحفاظ على نمو أعمال الشركة واستثماراتها، والتي تضمن تحقيق التوقعات المنشودة لمساهميها وشركائها الرئيسيين وذلك من خلال الإستراتيجيات المدروسة لتحقيق الأرباح من عملياتها الرئيسية والإستثمارية في الأوراق المالية ويمكن تلخيص نتائج الأعمال على النحو التالي :

Particulars	فترة الأشهر التسعة الأولى المنتهية في 30 سبتمبر 2021 First Nine Months ended 30 Sept. 2021 (AED)	فترة الأشهر التسعة الأولى المنتهية في 30 سبتمبر 2022 First Nine Months ended 30 Sept. 2022 (AED)	البيان
Investments Net Profits	45,828,920.00	54,303,800.00	صافي ربح الإستثمارات
Administrative expenses	(2,815,303.00)	(2,664,801.00)	المصاريف الإدارية
Other Income	8,246.00	4,370.00	الإيرادات الأخرى
Finance Costs	(1,155,645.00)	(2,018,715.00)	تكلفة التمويل
Net Profit for the period	41,866,218.00	49,624,654.00	صافي ربح الفترة

It should be noted that the company had a portfolio of investments in securities at fair value through profit or loss of AED270,824,452.00 and portfolio of securities at fair value through comprehensive income amounted of AED249,331,745.00, both generate significant dividend income.

تجدر الإشارة الى أن الشركة تمتلك محفظة إستثمارات في الأوراق المالية بالقيمة العادلة من خلال الأرباح أو الخسائر بمبلغ 270,824,452.00 درهم وكذلك محفظة أوراق مالية بالقيمة العادلة من خلال الدخل الشامل بمبلغ 249,331,745.00 درهم تدران عوائد جيدة (توزيعات أرباح) .



محمد سالم الحوسني - العضو المنتدب
Mohammed Salem AlHosani - Managing Director